
Zápisnica Č. 2/2012 zo zasadnutia

Rady Slovenského futbalového ZVäZU

konanej 7. júna 2012 v Nitre

Vypracoval: Verifikoval:

Tomáš Žiak
Legislatívno-právne oddelenie SFZ

Iiemnt
Generálny sekretár SFZ



Na zákiacle obsahu prezenčnej listiny účastníkov zo zasadnutia Rady SFZ dia 7. júna 2012

v Nitre konšatujeme, že Rady SFZ sa zúčastnilo 35 členov Rady SFZ (z celkového počtu 35

sú traja noví členovia, ktorých na zasadnutí dňa 7. júna 2012 Rada SFZ kooptovala).

Prítomní: Ospravedlnení:

Ján Kováčik — prezident SFZ

BFZ:

Holeščák Pavol
Jajcay Stefan
Janček Rudolf
Kolemhus Ivan
Kovačič Branko
L6nčik Milan
Matlák Mexander
Senáši Juraj
Suchý Ľubomír

ZsFZ:

Janas Karol Gergely Peter

Kiss Ervín
Korman Stefan
Petráni Jozef
Rosa Jozef
Suník Róhert
Urban František
Vrt‘o Dušan

SsFZ:

Forgon Ján
Ihring Karol
Krišta Norbert
Kutel‘ Pavol
Kvasnu Jozef
Pilát Juraj
Špila Stanislav
Tittel Ivan
Vorel František



Prítomní: Ospravedlnení:

VsFZ:

Bogdanovský Erik Weiss Gabriel

Buzek František
DiČák Peter
Eliáš Miroslav
Križalkovič Jozeť
Kukiilský Marek
Popovič Vladimír
Spivák Ján

Zasadnutia Rady SPZ sa zúčastnili títo členovia V‘ikonného víboru SFZ:

Gádoši Ladislav
Havrilla Richard
Jánošík Juraj
Krchňák Dušan
Lešický Mikin
Paršo Jozef
Tittel Dušan

Prizvaní hostia na zasadnutí Rady SPZ:

Lipták Ján
Panák Ján
Tóthová Katarína
Ziak Tomáš



Program zasadnutia Rady SFZ:

1. Otvorenie zasadnutia Rady SFZ.

2. Schvaľovanie návrhu programu zasadnutia Rady SF1

3. Kontrola plnenia Liznesení podía zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia Rady SFZ.

4. Schval‘ovanie návrhu na kooptovanie členov Rady SFZ.

5. Schval‘ovanie Návrhoveĺ kornisie.

6. Schvaľovanie návrhu na reorganizáciu súťaží žien a žiačok od súťažného ročníka

2012/13.
7. Schval‘ovanie návrhu na zmeny organizácie a zvýšenie úrovne mládežníckeho tutbalu

na Slovensku od ročníka 20 13/14.

8. Správa o nezávislosti licenčných orgánov SFZ a potvrdzovanie JUDr. Petra Kohúta do

funkcie OOLK.
9. Diskusia.

K bodu I a 2: Otvorenie a schval‘ovanie programu zasadnutia Rady SFZ

Zasadnutie Rady SFZ otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Člen výkonného výhoru SFZ

Richard Havrilla, ktorý zasadnutie Rady SFZ viedol, ohoznámil členov Rady SFZ so

skutočnost‘ou, že návrh na reorganizáciu slovenských republikových súťaží dospelých SFZ od

ročníku 2013/20 14 (póvodne hod 5 programu zasadnutia Rady) sťahujťí spoločne s druhým

predkladateľom návrhu Jozeforn Paršom (člen výkonného výhoru SFZ) z programu

zasadnutia Rady SFZ.

Richard Havrilla zároveň predniesol čle.nom Rudy SFZ návrh, aby namiesto stiahnutého

návrhu na reorganizáciu slovenských republikových sáťaží dospelých SFZ od ročníka

201312014 hol ako pinty hod programu zsaclanutia Rady SFZ doplnený návrh na

reorganizáciu sút‘aží žien a žiačok od sút‘ažného ročníka 20 12/13, a o takto zmenenom návrhu

programu zasadnutia Rady SFZ dal hlasovať.

Ü návrhu programu zasadnutia Rady SFZ hlasovalo 32 prftornných členov Rady SFZ, z toho:

Za —30
Proti — 2
Zd ržalo sa — O

Návrh programu zasadnutia Rady SFZ bol schválený.

K bodu 3: Kontrola plnenia uznesení podl‘a zápisnice z predchádzajúceho

zasadnutia Rady SFZ

Kontrolu plieiia uznesení podľa zápisnice z predchádzaj(weho zasadnutia Rady SFZ vykonal

člen výkonného výhoru SFZ Richard Havrilla.

Na zusadnutí Rudy SFZ dňu 18. januára 2012 v Poprade, Rada SFZ uložila za

povi nnosť:

a) Požiadať líniu ligových kluhov o predloženie Správy o hospodárení ÚLK za sezónu

2010/11.



T: 31.1.2012
Z. prezident SFZ

Ůloha splnená. Správa o hospodárení ÚLK za sezónu 20 10/1 I hola členom Rady SFZ

rozposlaná v stanovenorn termíne.

h) Jednotlivým RFZ prerokovať zámer reorganizácie slovenských republikových súťaží

dospelých a mládeže vo svojich orgánoch, pripomienky zaslať sekietariátu SFZ

aprostredníctvom prezidenta SFZ prerokovaf zámer reorganizácie s predstaviteľmi

ULK.

T: 30.4.2012
Z: prezident SFZ a predsedovia RFZ

Uloha splnená. Vypracovaný materiál hol predtožený na zasadnutie Rady SFZ ako

samostatný hod programu, pred hlasovaním o návrhu programu zasadnutia Rady SFZ

stiahnutý predkl adatel‘m i (Richard Havri 11 a, Jozef Paršo).

K bodu 4: Schval‘ovanie návrhov na kooptovanie členov Rady SFZ

Návrh štvrtého bodu programu uviedol člen výkonného výhoru SFZ Richard Havrilla. Na

základe vzdania sa členstva v Rade SFZ od Jána Rosinského, Jána Cillíka a Jaroslava

Garčára, bol predložený Rade SFZ návrh na kooptovanie nových členov Rady SFZ, menovite:

Ján Foron

O návrhu na kooptovanie Jána Forgona za člena Rady SFZ hlasovalo 32 členov Rady SFZ,

z toho:

Za —32
Proti — O
Zdržalo sa — O

Návrh na kooptovanie Jána Forgona za člena Rady SFZ hol jednomyseľne schválený.

Vladimír Popovič

O návrhu na kooptovanie Vladimíra Popoviča za člena Rady SFZ hlasovalo 32 členov Rady

SFZ, z toho:

Za—32
Proti — O
Zd ržalo sa — O

Návrh na kooptovanie Vladimíra Popoviča za člena Rady SFZ bol jednomyseľne

schválený.

Štefan Korman

O návrhu na kooptovanie Štefana Kormana za člena Rady SFZ hlasovalo 32 členov Rady

SFZ, z toho:



Za — 32
Proti — O
Zdržalo sa — O

Návrh na kooptovanie Štefana Kormana za člena Rady SFZ bol jednomysel‘ne

schválený.

K bodu 5: Schval‘ovanie Návrhovej kornisie

Návrh piateho bodLi programu uviedol člen výkonného výhoru SFZ Richard Havrilla. Na

základe oznámenia jednotlivých predsedov RFZ predložil na schválenie návrh na členov

Návrhovej komisie v zložení:

Róbert Š unik — ZsFZ (predseda)

Ľubomír Suchý — BFZ
Ján Spivák — VsFZ
Pavol Kutel‘ — SsFZ

O návrhu na zloženie Návrhovej kornisie hlasovalo 35 členov Rady SFZ, z toho:

Za —33
Proti —0
Zdržalo sa — 2

Návrh na zloženie Návrhovj komisie bol schválený.

K bodu 6: Schval‘ovanie návrhu na reorganizáciu sút‘aží žien a žiačok od

sút‘ažného ročníka 2012/13

Návrh šiesteho hodu programu uviedol člen výkonného výboru SFZ Juraj Jánošík, ktorému je

problematika ženského futhalu na Slovensku veľmi blízka. Za hlavný cid‘ reorganizácie

fLlthalových sút‘aží žien a žiačok označil podporenie ženského ľuthalu najmti na východnom

Slovensku, odkial‘ kluby neprejavili dostatočný záujem štartovafv II. celoslovenskej lige žien.

l)ruhým sledovaným cieľom predkladatel‘ov je podpora mládežníckeho ženského futhalu na

Slovensku. najmi sprístiipnením súťaží aj družstvám, ktoré doposiaľ nemohli hrať I. ligu

žiačok.

O návrhu na reorganizáciu síťaží žien a žiačok od sút‘ažného ročníka 2012/13 hlasovalo 35

členov Rady SFZ, z toho:

Za — 35
Proti — O
Zdržalo sa — O

Návrh na reorganizáciu súťaží žien a žiačok od súťažného ročníka 2012/13 hol

jednomysel‘ne schválený.



K bodu 7: Schval‘ovanie návrhu na zmeny organizácie a zvýšenie úrovne

mládežníckeho futbalu na Slovensku od ročníka 2013/14.

Návrh siedmeho hodu programu uviedol člen výkonného výboru SFZ Milan Lešický,

zastupujúci vo VV SFZ hnutie trénerov. Cieľmi návrhu sťi zmena organizácie niládežníckych

sáťaží na Slovensku a vzhl‘adom na nedostatočnú konkurencieschopnost‘ slovenských

mládežníckych reprezentačných družstiev pri konfrontácii s vyspelými futbalovými krajinami,

aj prijatie opatrení nevyhnutných k zabezpečeniu zvýšenia úrovne rnládežníckeho ťuthalu na

Slovensku.

V rámci diskusie o tomto bode bol zo strany člena Rady SFZ Stanislava Špilu vznesený

návrh. aby sa v rámci predloženého materiálu v časti Ziaci — I. LSZ + I. LMZ upravil počet

ťičastníkov v týchto súťažiach nasledovne:

„Počet účastníkov: BA + Západ — tnininzálne 14 (4 miesta BA), Stred — niiiiiniálne 10,

východ- niinirnáliu‘ 10.

o takto zmenenom návrhu na zmeny organizácie a zvýšenie árovne mládežníckeho fiithalu na

Slovensku od ročníka 20 13/14 hlasovalo 35 členov Rady SFZ, z toho:

Za — 35
Proti—O
Zdržalo sa — O

Návrh na zmeny organizácie a zvýšenie úrovne mládežníckeho futhalu na Slovensku od

ročníka 2013/14 bol aj s navrhovanou zmenou v predloženom materiáli jednomyseľne

schválený.

K bodu 8: Správa o nezávislosti licenčných orgánov SFZ a potvrdzovanie

JUDr. Petra Kohúta do funkcie OOLK

Návrh ósmeho hodu programu uviedol člen výkonného výhoru SFZ Richard Flavrilla. Správa

o nezávislosti licenčných orgánov SFZ potvrdzuje, že všetci členovia licenčných orgánov

a licenčnej adminislratívy SFZ podpísali prehlásenia o nezávislosti, tak ako to stanovuje

platné znenie Smernice klubového licenčného systému SFZ.

V rámci návrhu hlasovali členovia Rady SFZ o nasledovných uzneseniach:

• Rada SFZ herie na vedornie správu o nezávislosti licenčných orgánov SFZ.

• Rada SFZ potvrdzuje do funkcie OOLK JUDr. Petra Kohťita.

o týchto návrhoch uznesení hlasovalo 35 členo Rady SFZ, z toho:

Za — 35
Proti — O
Zdržalo sa — O

Návrh uznesení bol jednomysel‘ne schválený.



K bodu 9: Diksusia

Prezident SPZ Ján Kováčik informoval členov Rady SPZ o stave rozhovorov medzi SPZ

a vládou Slovenskej republiky ohl‘adne výstavby národněho štadióna. Prezident sa vyjadril, že

v súČasnoti prebiehajú intenzívne rozhovory ohľadne možných foriem financovania projektu

národntho štadióna.

Vzhradom na odóvodnenie stiahnutia návrhu na reorganizáciu slovenských republikových

súťažf dospelých SPZ od ročníka 201312014 zo strany predkladatefov (Richard Havrilla,

Jozef Paršo), vyjadrili členovia Rady SPZ v rámci diskusie věru, aby sa v pripade budúceho

hlasovania o tomto návrhu vyžadovala na jeho schválenie 213 vKČšina hlasov prftomných

členov Rady SF1

Uznesenia prijaté na zsadanutí Rady SFZ dňa 7. júna 2012 v Nitrc:

Rada SPZ po prerokovaní materiálov:

1. Berle na vedomle:

a. Kontrolu plnenia uznesenf podľa zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia
Rady SPZ,

b. Vzdanie sa členstva v Rade SPZ od Jána Čilíka, Jaroslava Oarčára a Jána

Rosinského,
c. Správu o nezávislosti licenčných orgánov SPZ.

2. SchvaruJe:

L Program zasadnutia Rady SPZ s predloženou,
b. Kooptovanie Jána Porgona. Štefana Kormana a Vladimíra Popoviča za nových

členov Rady SPZ,
c. Schvaruje Návrhová komisiu v zloženi Róbert Šunfk, Ľubomír Suchý, Ján

Špivák. Pavol Kutel,
d. Návrh na reorganizáciu súťaží žien a žiačok od sůfažndho ročnfka 2012113.

e. Návrh na zmeny organizácie a zvýšenie úrovne mládežnfckeho futbalu na
Slovensku od ročnlka 2013/14.

3. Potvrdzuje JUDr. Petra Kohúta do funkcie OOLK.


